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57 Mötets öppnande 

Anne-Marie förklarade mötet öppnat. 

Närvarande: 

Maria André Erica Rosengren Anna Talus 

Berit Björk  Ulla Andrae  Siw Carlén 

Pia Westergren Bengt Lundgren Lena-Maria Nilsson 

Britta Lundgren Ingela Sjögren Mona Stenqvist 

Tarja Strandberg Jenny Strandberg Meija Uusitalo 

Julia Leijon  Ewa Granath Alf Ehn 

Claes-G Andersson Hans Karlsson Bernt Gustavsson 

Anne-Marie Tellander Therese Strand      

58 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

59 Val av justerare 

Berit Björk och Pia Westergren valdes att justera dagens protokoll. 

60 Föregående mötesprotokoll 

Protokoll från årsmötet godkändes. 

61 Ekonomisk rapport 

Klubben har ett gott ekonomiskt läge 

62 Förändring i styrelsen 

Gudrun Berger har, av personliga skäl, avsagt sig alla sina uppdrag i klubben. Hans 
Karlsson går in som ledamot fram till årsmötet. 

63 Rapportering från utskotten 

Anläggning har haft arbetsdag. Hela anläggningen snyggades till. 

Agility ska starta om sedan Therese Blomqvist slutat som sammankallande och flera 
i utskottet avsagt sig uppdraget. Julia Leijon blir ny sammankallande, Maria Andre, 
Jenny Strandberg och Rebecka  Högegård finns också med i utskottet. 
Sommarcupen ställs förmodligen in. 
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Köket kommer inte att ställa upp med specialkost för de som äter utifrån olika dieter, 
om det inte finns medicinska skäl. 

PR har drabbats av ett inbrott i klubblokalen, bland annat togs handkassan. Therese 
Strandh berättade att det snart går att använda sig av swish vid köp på klubben.  

Rallylydnad. Gudrun Berger har slutat som sammankallande men utskottet jobbar 
vidare. På lördag (28 maj) arrangeras en tävling, 10 september arrangeras en officiell 
tävling och 15 september är det klubbmästerskap. Hur det blir 2017 avgörs senare, 
Lena-Maria Nilsson är ny sammankallande. 

Tjänstehund har kört en prova på-kurs. DM avgörs i Habo men arrangören har svårt 
att få ihop tillräckligt med funktionärer. 

Tävling har arrangerat elitspårtävlingar, KM i lydnad, LB (sju startande), appell (sju 
starter) samt en lydnadstävling som lockade 24 ekipage. Planeringsmöte inför 2017, 
när distriktet sagt sitt blir datumen officiella. Ulf Jacobsson har avtackats efter 34 års 
dömande. Lydnadsbertan har genomförts med gott deltagande. 

Utbildning. De flesta kurserna har avslutats. Kommande tisdag kommer en veterinär 
och föreläser om vad hundar kan råka ut för under sommaren, samt hur man kan 
skydda dem. 

Webben meddelar att Facebook gjorts om till grupp för att underlätta 
kommunikationen. 

Ungdom och Rus var inte representerade under mötet. 

64 70-årsjubileum 2017 

Alla ska fundera på hur jubileumet ska firas. Ett förslag är att varje utskott utser en 
representant till en kommitté. 

65 6 juni 2016 Mariestad/Karlsborg 

Alla medlemmar uppmanas att åka till Karlsborg och visa upp sin hund.  

Anne-Marie Tellander tar emot en svensk flagga under nationaldagsfirandet vid 
residenset i Mariestad. Klubben ska köpa in en ny flaggstång. 

66 Torsdagsfunktionärer 

Alf Ehn ordnar en lista för hösten. Den inleds i början av augusti och avslutas under 
mitten av oktober. Berit Björk föreslog att ansvarig grupp ordnar någon form av 
aktivitet. 

67 Personer till utskotten 

Anne-Marie Tellander uppmanade de sammankallande att leta efter folk till utskotten. 
Bernt Gustafsson föreslog att kursdeltagarna ska få en samlad information av 
utskotten, samt att klubben ska arrangera fler prova på-dagar. Jenny Strandberg 



MARIESTADS BRUKSHUNDKLUBB 
 

Protokoll                    Medlemsmöte                       2016-05-26 
 

	

Krontorp 1, Stockholmsvägen 168 
542 31 Mariestad Sidan 3 av 3 
0761-477 533 

föreslog att hundens dag startas upp på nytt. Therese Strandh föreslog att utskotten 
ska visa upp sina aktiviteter under de olika kurserna. Berit Björk ska arrangera en ny 
aktivitetsdag under hösten. 

68 Övriga frågor 

Förråd Therese föreslog att klubben ska bygga ett förråd för agiltyhindren, som 
endast används vid tävling, på baksidan av det stora förrådet. Rallylydnad vill att 
några koner ställs ut så att alla kan använda dem även då klubblokalen är låst. 

Resultat. Lena-Maria Nilsson vill att resultaten på hemsidan uppdateras 
kontinuerligt. 

Säkerhet. Vadsbolås ska se över säkerheten så att det blir svårare att ta sig in i 
klubblokalen. Nytt lås ska installeras samt nya nycklar delas ut. Catherine Diits är 
ansvarig för att offert tas in. 

Träning i väst. Mariestad har ingen tävling inbokad men ska se över det. 

Skotträning. Bara behöriga får bruka vapnet som används vid skotträning. Finns det 
önskemål om skotträning vid annat tillfälle än torsdagar ska tävling kontaktas. 

Prisutdelning. KM i lydnad: 1) Ulla Andrae och Kola, 2) Anita Johansson och Sam, 
3) Berit Björk och Uno. Ulla Andrae tog hem vandringspriset för alltid. 

Speed art design (3-4 september): Erica Rosengren vill ha hjälp med att få ihop 
programmet. 

70 Nästa möte 

Medlemsmöte 27 oktober 18.30. 

71 Mötet avslutas 

Anne-Marie Tellander förklarade mötet avslutat. 

 

_________________________         ____________________________ 

Ordförande    Sekreterare 

Anne-Marie Tellander   Alf Ehn 

  Justeras: 

 

_________________________         ____________________________ 

Berit Björk   Pia Westergren 


